
Bestyrelsesmøde i SKGL den 15. maj 2023 hos Claus  

 
Til stede: Katrine, Gregers, Claus, Mar4n, Peter og Eva (referent) 

A=ud: Berit 

 
Gregers havde udsendt dagsorden og seneste nummer af Grundejeren.dk på forhånd.  

 

1. Generalforsamlingen 

Alle var enige om, at det var en velafviklet generalforsamling.  

Godt foredrag fra landinspektøren om Nordhavnsvejen. Han kan godt inviteres igen. 

Godt med kød/fisk-billeder på tallerkenerne. Det var en hjælp for tjenerne.  

Godt at de ældre kommer 4l generalforsamlingen (da nogle ældre ikke kommer 4l sommerfesten).  

Godt med fugleforedraget, fordi det omhandlede vores egne haver/det nære.   

Næste år: 
Vin og måske især vand bør serveres allerede fra starten af mødet. Man sad meget længe uden at få noget, 
fordi drikkelsen først kom sammen med maden.  
Ide 4l oplæg: om kommunens holdning 4l biodiversitet.  

  

2. Sociale ak4viteter 

Havevandringen er flySet 4l søndag den 18. juni 2013, kl. 10.  
Katrine laver en invita4on, som Gregers sender ud på mail.   
Forslag 4l haver, der kan besøges: Gregers’ have og Jimmis have, hvor der er kaniner.   

Sommerfesten bliver den 19. august (Katrine melder datoen 4lbage 4l festudvalget).  
Eva indtræder i festudvalget.  

 

3. Status på SKGL 

Overblik over gæld 4l SKGL og udmeldte medlemmer: 
Katrine har for 2022 faktureret 54.740 kr., hvoraf 10.000 kr. er gammel gæld fra medlemmer, der ikke har 
betalt.  
 
Nogle 4dligere medlemmer har meldt sig formelt ud af grundejerforeningen ecer vi kontaktede dem i 
vinters.  

Fire ejendomme har stadig gammel gæld. Gregers rykker to af dem.  
 
Den gæld fra fraflySede og udmeldte medlemmer, der ikke kommer ind nu, vælger vi at afskrive.  



 
Vi talte om, at den container, der står foran en ejendom på Kildevænget, bør eernes. Gregers taler med 
ejeren om det.   

 

4. Nye vedtægter 
 
På generalforsamlingen sagde vi, at vi udsender udkast 4l nye vedtægter, så medlemmerne kan komme med 
kommentarer/ændringsforslag.  

Mar4n sender udkastet 4l nye vedtægter 4l bestyrelsen, inden det udsendes 4l medlemmerne. Det er 
planen at udkastet sendes 4l medlemmerne inden sommerferien, og at der 4l eceråret sendes en reminder 
om at indsende ændringsforslag inden en angivet 4dsfrist.  

 

5. Nordhavnstunnelen 

Gregers gav referat fra arrangementet ’Nordhavnstunnelens første spades4k-fejring’. 

Gregers var 4l repræsentantskabsmøde i Grundejeren.dk. Her fortalte man, at Københavns Kommunes 
Teknik- og Miljøforvaltning fremover vil inkludere private grunde, når kommunen taler om 
biodiversitetsplaner og -puljer.  
Gregers udsender seneste nummer af Grundejeren.dk 4l alle medlemmer på mail.  

 

6. Eventuelt  

Hjemmesiden, hvordan går det med opdateringen? Peter og Katrine kigger på det og har et forslag parat 4l 
næste møde. 

Eva fortalte, at der er kommet posi4vt svar fra kommunen ic. ønsket om etablering af en ny s4ge på 
nordsiden af bademolen.  

De to ny containere 4l plast- hhv. teks4laffald er blevet sat op på det nye såkaldte affaldspunkt ved kiosken.  
Info om deSe lægges på Facebook (Eva).  
 
Søren Carsten Nielsen, som er medlem, har 4l Eva sagt, at han gerne vil være med i arbejdet med 
biodiversitet i området.  

 

7. Næste møde 

Næste møde bliver 11. september kl. 20. hos Peter.  

 
 


